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niestety, w  przeszłości religia często używana była po to, by dzielić lu-
dzi. takie postępowanie prowadziło do nienawiści, konfliktów, a nawet wojen. 
tymczasem religia to nasz łącznik z Bogiem. należy zrobić wszystko, by łą-
czyła nas również z innymi ludźmi, dziećmi tego samego Boga. obowiązkiem 
religii jest zachęcać do moralnej przemiany w taki sposób, byśmy z każdym 
dniem stawali się lepsi. Będzie to możliwe tylko wtedy, gdy naszej miłości do 
Boga towarzyszyć będzie miłość do Jego wszystkich stworzeń.

Manipulowanie religią po to, by siać nienawiść lub wzniecać wojny, jest 
bluźnierstwem i grzechem.

dzisiaj, w dobie postępującej sekularyzacji, na nas, wierzących w Boga, 
spoczywa nowy, pilny obowiązek wspólnej pracy. Świat, w którym żyjemy, sta-
wia nas przed nowymi moralnymi wyzwaniami i dlatego wszyscy – wierzący 
w jedynego Boga i ateiści – winni się jednoczyć wokół wspólnego dobra. Jeśli 
chcemy wprowadzić nasze dzieci w lepszy świat, musimy zrozumieć, że istotą 
religii jest więź nie tylko z Bogiem, lecz także z innymi ludźmi. religia ma nas 
zbliżać ku sobie, nie dzielić.

Wyobraźmy sobie, co czuje nasz ojciec w niebiosach, spoglądając na zie-
mię i widząc, że jego dzieci walczą i zabijają z Jego imieniem na ustach. Z pew-
nością nie tego oczekiwał, stwarzając świat.

Postarajmy się zatem wszyscy, by nasz ojciec był z nas dumny.
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